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Miért nem kérdezzük meg a város polgárait a Fõ tér arculatát alapvetõen meghatározó
hurkolatok kialakításáról? -címmel kérdést nyújtok be, amelyet a 2006. március 30-ai

Közgyûlésen szeretnékfeltenni.

Évtizedek óta mérgelõdünk azon, hogy a korábbi felújítás során kialakított burkolatok a
biztonságos közlekedés igényeinek nem felelnek meg. A csíkokban kialakított bazaltköves
burkolat rengeteg bosszúságot okozott a Fõ téren közlekedõ hölgye knek, gyermekeknek,
babakocsival haladó kismamáknak. A bemutatott minta alapján komoly változás nem várható,
álságos ragaszkodást jelent e térburkoló kõ használata a történelmi múlthoz.

A tervezett egyéb burkolóanyagok egyszerûen rondák, a kor esztétikai igényeinek és ízlésének
nem felelnek meg. Nagyobb nyilvánosság szükYéges megítélésem szerint a Fõ tér burkoló
anyagának kiválasztásához, hiszen az eladósodott város eberuházása évtizedekre
meghatározza a Fõ téren közlekedõk hangulatát és a városról szerzett benyomásaikat.

Szombathely, 2006. március 29.
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